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ZO OSŽ DKV Praha 
Zasedání závodního výboru 

Zápis 
ze zasedání Závodního výboru ZO OSŽ DKV Praha, 

konaného dne 15.5.2025

Přítomno: 13 členů závodního výboru  
Omluveno:6 členů závodního výboru 
Hosté: Drobný, Novák, Blažek, Rousek, Špárová 
Viz prezenční listina 

Zasedání závodního výboru bylo zahájeno ve 14:00 předsedou odborové organizace, panem Miloslavem 
Mojžíšem.Předseda při zahájení konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno.Přítomno bylo 13 členů 
závodního výboru, tím byl výbor usnášeníschopný. 
Ověřovatel zápisu ze zasedání konaného dne 15.5.2025 je Vesecký Karel, zápis přečetl a podepsal. Vzhledem 
k tomu, že žádný z členů závodního výboru nevznesl připomínky, je zápis považován za schválený. 

Předseda jmenoval 1 ověřovatele zápisu. 
Zápis zapsala: Špárová Gabriela  
Revidoval: Vesecký Karel  

Závodní výbor byl seznámen: 
- v bodech byly podány informace z podnikové výboru OSŽ a konference, která se konala dne 

13.5 
- projekt nových OPP na OCÚ běží v režimu testování, vybraní zaměstnanci si musejí dofasovat 

zkušební montérky ve skladu 
- z výboru RPP za OŘOD vystupuje pan Mojžíš Miloslav a jmenuje člena ZV pana Čermáka 

Pavla 
- dne 20.5. výjezdní den na RZ Babylon – kontrola areálu před zahájení sezóny  
- hledáme dobrovolníky na BOZP  
- na areálu LDT běží stavební práce na srubu, oprava střešních okapů 
- vzhledem k malé obsazenosti na II.běh Chrudimka nám bylo nabídnuto doplnění dětí přes 

pojišťovnu za cenu 7650 kč za dítě  
- dokoupení vybavení na apartmán Lipno 
- projednání faktury za měsíc leden za praní prádla  
- dne 4.6. se uskuteční tradiční Sosna Cup  
- ústředí OSŽ schválilo příspěvek na akce Klubu důchodců ve výšši 150 kč na člena, na podzim je 

naplánováno oblíbené točení a podzimní setkání KD 
- nabídka od firmy Endless Works ( viz. Schůze ZV ze dne 10.4. ) prosíme o doplnění možnosti 

on-line přenosu ze schůzí ZV 
- p.Špárová předložila roční závěrku, účetní zprávu na finanční úřad za rok 2024 a měsíční příjmy 

a vádaje za měsíc květen 

Informace od manažera SÚ na pana Nováka a ředitele OCÚ pana Rouska:  
- návrh řešení na údržbu, odsávání WC a mytí kolejových vozidel v Libni – projektová dokumentace 

čeká na schválení na odboru 12 
- vzhledem k ukončení smlouvy se SŽ na nehodové vozy Vršovice-Česká Třebová se situace se 

vyřešila následovně – 10 zaměstnanců zůstává v Praze, 10 zaměstnanců v České Třebové, nehodový 
vůz bude pomáhat jen nám a pro převoz pracovníků bude pořízena velká dodávka, nyní probíhá 
personální návrh zaměstnanců a finanční ohodnocení  
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- převod majetku RSM k 1.1.2026, dne 29.a 30.5. se koná schůzka k personálnímu zařazení a během 
měsíce června budou zaměstnanci informováni,ale o práci nikdo nepřijde! 

- během rekonstrukce myčky na ONJ, která bude trvat přibližně rok, budou zaměstanci převeleni na 
halu 518, na soustruh a na údržbu 

Vyjádření vedení na vznesené dotazy: 
- problém s úklidem na hale 518 stále trvá, zaměstnanci firmy Gade vylévají kýble s vodou na 

podlahu místo do výlevky a vzhledem ke špatnému sklonu podlahy voda stojí a tvoří se žabince – 
prosíme o řešení problému přímo s vedením firmy  

- diskuze k OPP, odbory vznáší připomínky ke špatným velikostem montérek, na hale 518 nebyli 
zaměstnanci obeznámeni. Vyjádření pana Rouska,v testovacím programu je vybráno cca 100 
zaměstnaců,přes svého nadřízeného mohou hlásit jakékoliv podněty,pokud zaměstnanci nesedí 
velikost OP vrátit a bude zajištěna náhrada a pásky budou 

- nedostatek šaten na hale 512 bude vyřešen při výstavbě prodloužení haly, v projektu zakresleno v 
druhém patře 

- pan Čermák za posun prosí, zda by cesta mezi fekálními kolejemi nešla vysypat šterkem a dokoupit 
můstky na halu 518 

- pan Studeník si stěžuje na kouření v neoznačených prostorech areálu, řešení od vedení “ opráší se 
opatření k zákazu kouření” 

- pan Balada kritizuje kouření na stanovištích pro strojvedoucí na jednotkách 
- pan Klimuš prosí o hliníkové lávky a schůdky na halu 512 na jednotky Pantograf – vedení OCÚ 

slibuje zakoupení 

ZV odhlasoval:  
- nákup dvou postelí pro kuchařky na LDT, podložky na matrace a velkoobjemové kontejnery  
- navýšení pojistné částky domácnosti na apartmánu Benecko  
- částka 25 000kč do podpůrného fondu ústředí OSŽ  

zapisovatel zápisu: Gabriela Špárová        
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